
Motie/toezeggingOmschrijving Omschrijving2 Start datum Portefeuillehouder Indiende partij Stand van zaken

Motie Samenwerking GHO 7-11-2023 Mark van Stappershoef;#36 D66;#Pro Actief Goirle;#Arbeiderspartij Goirle-Riel

Motie Motie energiesteun sport en cultuur 22-12-2022 Peter van Dijk;#35 Pro Actief Goirle



16-3-23: onderzocht wordt hoe deze motie kan worden opgepakt.

15-5-2023: Er wordt gewerkt aan een collegevoorstel en we zijn in afwachting van de meicirculaire.13-6: 

collegevoorstel wordt zsm in routing gebracht.

25-9: medio oktober wordt een memo opgesteld met uitleg over hoe motie is ingevuld incl voorstel tot 

afdoening van de motie (SvR iom Adriaantje), incl RIB voor de raad

6-11: Momenteel wordt gewerkt aan de afwerking van een RIB & Memo. 

15-01: Het college isgeïnformeerd over de wijze van invulling/afhandeling van de motie. 

Motie M17 Masterplan sport (beleid) en MJOP behandelen in raad 10-11-2022 Peter van Dijk;#35 D66;#Pro Actief Goirle;#CDA

15-5-2023: Medio april 2023 is adviesbureau Kybys gestart met de inventarisatie en opstellen plan van aanpak 

van het brede sportdossier. Verenigingen zijn hierover geïnformeerd.

Motie Fietspad Riel-Gilze: Raad 5 juli 2022 raadsvoorstel Burap 5-7-2022 Peter van Dijk;#35 Lijst Riel Goirle

05/07/2022: Toezegging

Het college neemt de motie over en zegt toe de raad te voorzien van een zorgvuldige onderbouwing van de 

kosten van realisatie van het fietspad.

1/6/2023 Zowel aan de kant van Gilze-Rijen als aan de kant van Goirle loopt op dit moment de 

grondverwerving. Uitgangspunt is dat grondeigenaren vrijwillig meewerken aan verkoop.

Motie Motie Risicomanagement en –rapportage 5-7-2022 Peter van Dijk;#35 D66

24-02-2023: dit is vanaf 2024 uitvoerbaar omdat we het risicomanagement in de begroting 2024 anders 

invullen / vormgeven. Dit biedt de mogelijkheid om vanaf dit jaar ook de risico’s te monitoren en 

verantwoording af te leggen in de P&C producten.

1/6/2023 Op dit moment lopen de voorbereidingen voor de begroting 2024. In de ambtelijke startbrief is 

plaats ingeruimd voor risicomanagement en dit zal bij de begroting 2024 worden ingebed.

Motie Motie vervolgstappen voor het herstel van biodiversiteit 29-3-2022 Liselotte Franssen;#37 PvdA

29/03/2022: De raad neemt de motie aan met 10 stemmen voor en 9 stemmen tegen.

22/06/2022: Op dit moment zijn er gesprekken gaande met een adviseur over basiskwaliteit natuur en het 

meten daarvan. Tevens is een afspraak (ambtelijk) ingepland in GHO verband voor verdere uitwerking.

11/08/2022: In augustus is er een gesprek met het B-team en Hilvarenbeek en Oisterwijk om ideeen uit te 

wisselen en de samenwerking te bespreken. Een raadsinformatiebrief over de stand van zaken is in 

voorbereiding en volgt naar verwachting eind augustus.

18/01/2023: Omdat er niets inhoudelijks te melden was, hebben we geen raadsinformatiebrief gemaakt. De 

gesprekken in GHO-verband vinden regelmatig plaats. We verwachten dat de B-teams in januari de raden 

benaderen voor een derde conferentie in maart over het onderwerp.

Nicole van der Steen:

5-7-2023: In GHO-verband starten de biodiversiteitsteam met een pilot voor de Basiskwaliteit Natuur. De pilot 

wordt getrokken door onder andere RAVON, SoortenNL en Vogelbescherming. De gemeente zorgt voor 

cofinanciering van € 2.500,-.



Motie Motie onderzoek afstandsnormen windturbines 8-3-2022 Liselotte Franssen;#37 VVD

08/03/2022: Het college heeft toegezegd het onderzoek af te wachten alvorens met concrete plannen voor 

plaatsing windmolens te komen. De motie komt niet meer in stemming.

04/04/2022: Ter verduidelijking van bovenstaande 8/3: Planvorming kan doorgaan maar met eventuele 

concrete plaatsing wordt gewacht tot de resultaten van het landelijke onderzoek bekend zijn.

17/01/23: het landelijk onderzoek loopt nog. Er is nog geen duidelijkheid over landelijke afstandscriteria.

15/03/23: de resultaten van het landelijk onderzoek zijn nog niet bekend.

1/6/2023: de resultaten zijn nog steeds niet bekend.

6/11/2023:Op 12 oktober 2023 zijn de nieuwe landelijke milieunormen in concept gepubliceerd. Deze liggen 

voor inspraak ter inzage. Voor 1 juli 2025 zullen de nieuwe normen, al dan niet aangepast nav inspraakreacties, 

zijn vastgesteld.

Motie Transitievisie warmte 21-12-2021 Liselotte Franssen;#37 D66;#PvdA;#SP

22/12/2021: College heeft de motie overgenomen.

27/06/2022: Op 13 mei is een ambtelijk overleg met Tilburg geweest over 1. warmtenet Tilburg-Zuid en 2. 

Ontwikkelingen m.b.t. Publiek Warmtebedrijf. Planvorming is nog niet concreet. Goirle blijft aangehaakt.

17-01-2023: Er is zowel ambtelijk als bestuurlijk contact (deze week) over mogelijkheden van een gedeeld 

warmtebedrijf.6-11-2023: In REKS-verband wordt een NPLW-uitkering aangevraagd. Met dit budget willen de 

reks-gemeenten o.a. de mogelijkheden voor een publiek warmtebedrijf gaan verkennen. 

15-01: In regionaal werkgroepverband wordt gekeken naar hoe we invulling kunnen geven aan een regionaal 

publiek warmtebedrijf. 

Motie Motie onderzoek pasjessysteem milieustraat Naar aanleiding van de raadsvergadering in november 

2023 wordt onderzocht wat de aanschaf- en structurele 

kosten zijn van een pasjessysteem voor de milieustraat.

5-10-2021 Peter van Dijk;#35 Lijst Riel Goirle;#Arbeiderspartij Goirle-Riel

30/11/2021: Uitvoering van de motie komt in het plan van aanpak.

27/06/2022: Zoals mondeling aangegeven in de raadsvergadering van 17 mei kunnen we het onderzoek van 

het pasjessysteem pas starten als de verplaatsing van de afvalstromen puin & tuin ingevoerd is.

11/09/2022: De maatregelen die zijn opgenomen in het plan van aanpak om het restafval te verminderen 

worden in november 2022 geevalueerd. Hierin wordt het onderzoek naar invoeren van een pasjessysteem 

meegenomen.

18/01/23 Op verzoek van de wethouder van Dijk is er geen evaluatierapport in november gekomen, maar 

wordt in februari 2023 een evaluatie in de vorm van een presentatie voor de Raad gehouden. Deze 3 mnd 

uitstel was nodig om een beter beeld te kunnen neerzetten

obv weeggegevens van 6 mnd ipv 3 mnd

17/3/2023: De weeggegevens van La Poubelle zijn nog niet volledig. Dat is de reden van uitstel tot april 2023.

1/6/2023 Aanvankelijk zou een presentatie op 23 mei aan de orde zijn. In de regiegroep van 27 maart is dat 

echter on hold gezet. Gegevens zijn voor handen en presentatie kan alsnog worden voorbereid.

Lia van Hulten:Op 21.11.2023 tijdens de beeldvormende vergadering vindt de presentatie plaats. Eerder is niet 

mogelijk gelet op de behandeling van de begroting in de oktober/november vergadercyclus. Info van de griffie.



Motie Motie huisvesting jongerenwerk 16-3-2021 Koos Krook;#57 Pro Actief Goirle;#VVD;#SP;#D66;#PvdA;#Arbeiderspartij Goirle-Riel

20/5/21: We zijn volop in overleg, er wordt gewerkt aan de voorbereidingen. We starten in het najaar met 

concrete invulling van het plan van aanpak huisvesting jongerenwerk.

De tussenstand wordt uiterlijk Q4 opgeleverd.

30/11/2021: De voorbereidende werkzaamheden zijn al gestart.

Motie kan pas worden uitgevoerd na ondertekening contract voorliggend veld met als ingangsdatum 1-1-22.

Raad 22/12/2021: De raad wordt binnenkort wordt geïnformeerd over de afhandeling. In januari ligt dit op de 

collegetafel. Zijn volop aan de slag geweest met de afhandeling. Voor de verkiezingen komen we bij u terug. 

Wij geven inzicht in welke stappen we hebben gezet en nog zullen zetten.

25-1-22 RIB volgt op korte termijn

26/1/2022: RIB Huisvesting jongerenwerk aan de raad gezonden. Gelet op discussie hierover in raad 8/2/22. Is 

daarmee motie nog niet afgedaan.

11/09/2022: Een adviesnota rondom huisvesting jongerenwerk is in voorbereiding en zal naar verwachting 

eind augustus of begin september gereed zijn.

19/10/2022 Op 11 oktober is de raad geïnformeerd over verlengen van het voortgezet gebruik van het pand 

Mainframe tot uiterlijk 1 januari 2026.

Er wordt momenteel gewerkt aan een voorstel voor het centrumplan en het Jan van Besouw. Een plek voor het 

jongerenwerk wordt hierin meegenomen. De raad wordt hierover begin 2023 geïnformeerd.

16-3-2023 Op 4 april is er een beeldvormende avond over het raadsvoorstel maatschappelijk vastgoed centrum 

Goirle en het Onderzoek centrumlocaties en de besluitvorming staat gepland op 16 mei. Dan wordt besloten Motie Raadsvoorstel woningbouwprogramma 2020 2021: Tijdelijke huisvesting 3-11-2020 Liselotte Franssen;#37 Pro Actief Goirle;#D66;#CDA;#Lijst Riel Goirle

Overgenomen met 2 kanttekeningen: kan geen garanties geven voor 50 tot 150 wooneenheden. 5/5/2021: Er is 

een start gemaakt met een onderzoek naar de tijdelijke huisvesting. 29/06/2021: Raadsinformatiebrief stand 

van zaken Flexwonen verzonden aan de raad.

05/10/2022: Afgevoerd van deze lijst

15/02/2022: Op verzoek opnieuw opgevoerd op deze lijst. RIB was stand van zaken brief. Motie is nog niet 

afgedaan.

23/06/2022: Onderzoek is gestart. Zie laatste RIB op 24 mei. 

https://raad.goirle.nl/documenten/raadsinformatiebrieven/C1-Raadsinformatiebrief-24-5-2022-onderzoek-

flexwonen.pdf

11/09/2022: Dit onderwerp is projectmatig opgepakt, op alle 6 punten. Betrokken zijn de stedebouwkundige, 

adviseur wonen, projectleiders en medewerker grondzaken. Afwegingscriteria zijn geformuleerd, initiatieven 

uit de markt worden bekeken, onderzocht wordt of we zelf als gemeente beschikken over grond of gebouwen. 

Contact wordt gelegd met Leystromen.

In regionaal verband is de Taskforce flexwonen opgericht. In de raadsinformatiebrief van 24-05-2022 leest u 

hierover meer. De raad zal voor wat betreft het vervolg periodiek worden geïnformeerd over de voortgang en 

stand van zaken.7/11/2023 Het College heeft een locatie aangewezen (vertrouwelijk) voor een 

vervolgonderzoek voor flexwonen. Bij gebleken haalbaarheid onderneemt het college verdere stappen om tot 

realisatie over te kunnen gaan. In samenwerking met Leystromen worden kavelpaspoorten ontwikkeld. 

15/1/2024 Eind januari wordt de locatie bezocht met het bureau dat het nadere onderzoek verricht.

Motie Koersdocument Bacaertlant – ruimte maatschappelijke doeleinden Bakertand 15-2-2020 Liselotte Franssen;#37 SP;#CDA;#PvdA

20/5/2020: Zal worden opgepakt na besluitvorming over het Koersdocument

13-7-2020: vervolgplanning komt na de zomervakantie.

27/10/2020: Onderwerp komt aan de orde bij het stedenbouwkundig plan.16/1/2024: Er is in het 

stedenbouwkundig plan en bestemmingsplan een voorziening opgenomen voor Maatschappelijke doeleinden. 

Dit bestemmingsplan is in juli 2023 door de raad vastgesteld. Verdere invulling wordt nog onderzocht.



Motie Motie privatisering sportparken 12-11-2019 Koos Krook;#57 VVD

20/05/2020: Als gevolg van de prioritering van de werkzaamheden van de medewerkers, wordt dit onderwerp 

opgepakt vanaf september 2020.

13-7-2020: Extra werk veroorzaakt door Corona-crisis en voorrang geven aan de Cultuurnota betekent dat deze 

motie nu nog niet kan worden opgepakt.

6-7-21 Eind Q3 21 wordt gestart met een project rondom sport en sportparken

25-1-22 RIB is verzonden aan de raad, motie is hiermee afgedaan

08/02/2022: N.a.v. opmerkingen in de raadsvergadering blijft motie gehandhaafd. Wethouder komt er op 

terug.

17/10/2022: In het Bestuursakkoord staat de opdracht om met verenigingen in gesprek te gaan over de vraag 

of dat zij beheertaken van de gemeente kunnen en willen overnemen. Wij gaan ervan uit dat het de wens van 

de raad is om daarbij ook de motie uit 2019 over gedeeltelijke of gehele privatisering van de sportparken te 

betrekken.18-1-24: eind Q1 adviseert Kybys over waar welk sport-onderwerp te beleggen in de organisatie. In 

afwachting daarvan is Sanne nu 'verantwoordelijke'.

8-3-24: door het verplaatsen van de besluitvorming over het onderwerp ‘verplaatsing sportparken’ door de 

raad, zal het rapport van Kybys ook later opgeleverd worden.

Motie Raadsvoorstel aankoop en ontwikkeling locatie Kompaan De Bocht 15-12-2015 Peter van Dijk;#35 Lijst Riel Goirle

Zodra de plannen verder uitgewerkt zijn, zal B&W de raad informeren. Planning is nu:

2019 bestemmingsplan procedure

2020 realisatie bouwrijp + verkoop.

5/5/2021: Op zijn vroegst 2022 woonrijp en plaatsen beeld.16/1/2024: Deze planning is achterhaald. In 

afwachting van verdere ontwikkelingen locatie De Bocht (B. Benzpark).

ToezeggingRvs Kadernota GGD 2025

Er komt een voorstel wat wordt verstaan onder 

‘normaliseren’

5-3-2024 Koos Krook;#57 D66

ToezeggingRvs Kadernota GGD 2025. Raadsvoorstel Kadernota GGD 2025. Er komt een voorstel 

over het dekkend maken van de transitiekosten van de 

GGD.  

5-3-2024 Koos Krook;#57 Gezond Verstand Goirle Riel

ToezeggingRvs Kadernota GGD 2025 Antwoord uiterlijk bij raad 26 maart

Zienswijze van PAG over voorlichting en maatregelen 

m.b.t. de gezondheidsgevaren van medicijnresten in riool- 

en open water en het stoken van houtkachels bij bepaalde 

weersomstandigheden opnemen in de zienswijze van het 

college. 

5-3-2024 Koos Krook;#57 Pro Actief Goirle

ToezeggingRvs WMO verordening Antwoord uiterlijk bij raad 26 maart 2024

De artikelen Lid 6 onder b en lid 7 onder b zijn met elkaar 

in strijd. PAG wil daarover duidelijkheid.  Betreft 

hoofdverblijfplaats bij co-ouderschap. Zie besluitenlijst cie 

Sociaal 4-3-2024. 

5-3-2024 Pernell Criens;#92 Pro Actief Goirle

ToezeggingRVS Burap. de vragen van PAG en Gezond Verstand over de € 517.000,- worden schriftelijk beantwoord. Het bedrag lijkt te worden besteed aan energietoeslag en statushouders. Ook wordt beantwoord of het een onttrekking of een storting betreft. Raadsvoorstel Burap. Zie besluitenlijst Commissie AZ 4-3-

2024.

Antwoord voor raad 26-3-2024.  

5-3-2024 Peter van Dijk;#35 Gezond Verstand Goirle Riel;#Pro Actief Goirle

ToezeggingRaadsvoorstel Burap. Zie besluitenlijst cie AZ 4-3-2024. Antwoord voor raad 26-3-2024. In de Burap is € 500.000,- opgenomen voor verfraaiing van 

het dorp. Waaraan wordt dat uitgegeven?

5-3-2024 Peter van Dijk;#35

ToezeggingStatus projecten Regionaal Klimaatfonds Wethouder Franssen zegt toe n.a.v. rondvraag D66 

commissie Fysiek 5 maart 2024 de raad middels een 

Raadsinformatiebrief te informeren naar de status van de 

nieuwe aanvragen en lopende projecten voor dit fonds.

5-3-2024 Liselotte Franssen;#37 D66

ToezeggingSturingsindicatoren sport begroting 2025 Wethouder Krook zegt toe n.a.v. de behandeling van het 

MJOIP in de commissie Fysiek van 5 maart 2024 dat er 

sturingsindicatoren voor de raad m.b.t. sport 

(sportaccommodaties) worden verwerkt in de begroting 

2025.

5-3-2024 Koos Krook;#57 D66

Toezegging(Uitvoerings-)kosten aanvraag suppletie-uitkering bommenregelingWethouder Franssen zegt toe aan GVGR n.a.v. agendapunt 

5 de volgende vraag schriftelijk te beantwoorden: Worden 

de kosten die de gemeente maakt voor een aanvraag niet 

verhaald op degene die de subsidie ontvangen?

5-3-2024 Liselotte Franssen;#37 Gezond Verstand Goirle Riel

ToezeggingRvs Kadernota 2025 GGD (zienswijze)  Lijst ingekomen stukken (agendapunt 4, raad). Wethouder 

Koos Krook zegt toe dat een raadsvoorstel over de 

Kadernota 2025 GGD (zienswijze) wordt voorbereid voor 

de commissie Sociaal van 4 maart (raad 26 maart).   

6-2-2024 Koos Krook;#57 Pro Actief Goirle

De toezegging is afgedaan, raadsvoorstel wordt 4 maart besproken in de commissie, waar de gelegenheid is 

voor de raad om aanvullingen op het raadsvoorstel te doen. Besluitvorming vindt dan plaats op 26 maart in de 

raadsvergadering. 



ToezeggingD66 vragen over de Jeugdzorg. Lijst van ingekomen stukken (agendapunt 4, raad). 

Wethouder Koos Krook zegt toe dat de ambtelijke 

organisatie contact opneemt met de D66-fractie over het 

uitblijven van de beantwoording van hun vragen over de 

Jeugdzorg.

6-2-2024 Koos Krook;#57 D66

Loes Kokken heeft contact opgenomen met D66 en vraag is beantwoord. Wethouder Koos Krook is op de 

hoogte. 

ToezeggingOpvang en huisvesting en vluchtelingen. Consultatie raad Vragen aan het college (agendapunt 14, raad). Wethouder 

Koos Krook zegt toe dat de raad wordt geconsulteerd over 

het onderzoek naar de toekomstige mogelijkheden in het 

kader van opvang en huisvesting en vluchtelingen.

6-2-2024 Koos Krook;#57 PvdA

ToezeggingBouwplan ome Neef. Raad informeren. Vragen aan het college (agendapunt 14, raad). Wethouder 

Liselotte Franssen zegt toe de raad te informeren over het 

gesprek met de nieuwe investeerders van het bouwplan 

ome Neef.

6-2-2024 Liselotte Franssen;#37 Pro Actief Goirle

ToezeggingFietspad Gilze. Inwonersgroep betrekken en raad informeren. Vragen aan het college (agendapunt 14, raad). Wethouder 

Peter van Dijk zegt toe te onderzoeken of de 

inwonersgroep kan worden betrokken bij het project 

fietspad Gilze en de raad hierover te informeren.

6-2-2024 Peter van Dijk;#35 Gezond Verstand Goirle Riel

Op dit moment zijn we nog bezig om te proberen alle benodigde gronden aan te kopen voor de aanleg van het 

fietspad. Op het moment dat alle grondeigenaren hieraan mee willen werken kunnen we door met het project. 

Vanaf dat moment zullen wij de werkgroep actief betrekken bij de verdere uitwerking van het fietspad tot 

uitvoeringsontwerp. Dit is ook bestuurlijk afgestemd met de gemeente Gilze en Rijen.

 

ToezeggingNormenkader 2023, RvO 2023 niet meegenomen In het Normenkader 2023 is het ‘Reglement van orde voor 

de commissievergaderingen, (hamer)raadsvergaderingen 

en themabijeenkomsten van de gemeente Goirle 2023’ 

niet was meegenomen. Wethouder Van Dijk zegde toe na 

te gaan of dit nog moet worden toegevoegd. Commissie 

AZ 16-1 agendapunt 6b

16-1-2024 Peter van Dijk;#35 Pro Actief Goirle

Met een novelle is het normenkader hersteld. Op 6 februari 2024 besloot de raad op het aangepaste 

normenkader 2023.

ToezeggingRaadsvoorstel Slotwijziging 2023 (agendapunt 18)

Wethouder Peter van Dijk zegt toe de raad te informeren 

over de rentelasten (zie paragraaf 1.3, bijlage 1 van de 

Slotwijziging), waarbij ook de baten worden betrokken.

12-12-2023 Peter van Dijk;#35 Gezond Verstand Goirle Riel

Henk 15-1-2024; Op 19-12-2023 is een RIB gepubliceerd.

ToezeggingRaadsvoorstel Legesverordening 2024 (agendapunt 13) Raadsvoorstel Legesverordening 2024 (agendapunt 13)

Wethouder Peter van Dijk zegt toe een voorstel aan de 

raad aan te bieden met als uitgangspunt dat de leges 100 

% kostendekkend zijn, tenzij...in Q3 2024 zodat deze 

informatie kan worden betrokken bij de vaststelling van de 

Legesverordening 2025. 

12-12-2023 Peter van Dijk;#35 Gezond Verstand Goirle Riel;#Lijst Riel Goirle

18-1-2024: wordt opgepakt i.o.m. externe partij.

ToezeggingNulmeting servicebeloften. Resultaten halverwege 2024 met de raad delen. Motie 1 wordt ingetrokken door de toezegging van de 

burgemeester dat de resultaten van de meting van de 

servicebeloften (nulmeting) halverwege 2024 met de raad 

worden gedeeld. 

7-11-2023 Mark van Stappershoef;#36 Lijst Riel Goirle

ToezeggingVerkeerscirculatie. Resultaten onderzoek in het eerste kwartaal van 2024 met de raad delen. Moties 2 en 3 worden ingetrokken door de toezegging van 

wethouder Peter van Dijk dat de resultaten van het 

onderzoek naar de verkeerscirculatie in het eerste 

kwartaal van 2024 met de raad worden gedeeld, voordat 

gestart wordt met het vervolgtraject.

7-11-2023 Peter van Dijk;#35 Lijst Riel Goirle

Er wordt een werksessie met de Raad georganiseerd zodra het concept-verkeersstructuurplan gereed is. Wij 

verwachten deze bijeenkomst in Q2 plaatsvindt.

ToezeggingJan van Besouw. Resultaten onderzoek met de raad delen voordat eventuele vervolgstappen worden genomen voor vervanging installaties en aanpassing inventaris.Motie 5 wordt ingetrokken door toezegging wethouder 

Koos Krook dat resultaten onderzoek toekomst Jan van 

Besouw met de raad worden gedeeld voordat eventuele 

vervolgstappen worden genomen voor vervanging 

installaties en aanpassing inventaris.

7-11-2023 Koos Krook;#57 Pro Actief Goirle

Het project Toekomstbestendig Jan van Besouw is gestart. Naar verwachting krijgt de raad de 

onderzoeksresultaten in september 2024

ToezeggingVerordening afvalstoffen 2024 tussentijds aanpassen. Motie Milieustraat wordt ingetrokken door toezegging van 

wethouder Peter van Dijk dat schriftelijk wordt 

teruggekomen op de vraag of de verordening tussentijds 

kan worden aangepast. 

7-11-2023 Peter van Dijk;#35 Gezond Verstand Goirle Riel

ToezeggingVragen aan het college Japanse Duizendknoop. 20-6-2023 Peter van Dijk;#35 Pro Actief Goirle In behandeling.

ToezeggingVragen aan het college overlast surfplas 20-6-2023 Mark van Stappershoef;#36 CDA



ToezeggingRaadsvoorstel Stimuleringsregeling aan de slag met je huis 16-5-2023 Liselotte Franssen;#37

ToezeggingRaadsvoorstel Kwaliteitsimpuls openbare ruimte 16-5-2023 Peter van Dijk;#35 Dinsdag 23 januari 2024 nogmaals besproken met Peter van Dijk. Hij heeft in het verleden al contact gehad 

met JorisDuijsters en ze zijn het beiden eens dat het als grap bedoeld was en niet als toezegging genotuleerd 

had hoeven worden. Deze toezegging lag daarom afgevoerd worden van de lijst met moties en toezeggingen.

ToezeggingSportpark bestrijding vandalisme 7-2-2023 Mark van Stappershoef;#36



ToezeggingRaadsvoorstel Vaststellen gewijzigde APV i.v.m. alcoholwet 22-12-2022 Mark van Stappershoef;#36 Gezond Verstand Goirle Riel

In behandeling
Toezegging2e Burap: Vraag over PMD 29-11-2022 Peter van Dijk;#35

ToezeggingFietspad Gilze-Riel: financiële middelen en personele capaciteit 7-6-2022 Peter van Dijk;#35

ToezeggingRaadsvoorstel Aanpassen verordening starterslening 17-5-2022 Liselotte Franssen;#37

Toezegging:

"Het college zegt toe gekoppeld aan de behandeling van de woonvisie, een  wijzigingsvoorstel aan de raad 

voor te leggen waarmee het bedrag de hoogte van de lening te bepalen aan de hand van een percentage van 

de hoogte van de NHG-grens"

De nieuwe woonzorgvisie verschijnt in de eerste helft van 2024, tegelijk met de regionale woonzorgvisie. 

Daarin wordt het vraagstuk van het aanpassen van de verordening startersleningen meegenomen. De 

komende jaren (tot 2026) worden diverse verordeningen gemaakt of aangepast door de komst van de Wet 

versterking regie op de volkshuisvesting (verwachte inwerkingtredingsdatum 1 juli 2024). Onder andere een 

huisvestingsverordening met daarin een urgentieregeling. Voor de starterslening volgt een apart 

raadsvoorstel.

15-1-2024 De Doelgroepenverordening is door de raad vastgesteld en in werking getreden per 1 januari 2024. 

Met de Doelgroepenverordening worden woningen betaalbaar gemaakt en beschikbaar gehouden voor de 

juiste doelgroepen.

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR707717

ToezeggingProgrammabegroting 2022, amendement 1, mbt plaatsen speeltoestel voor kinderen met een lichamelijke beperking 9-11-2021 Peter van Dijk;#35

30/11/2021: Raadsvoorstel Speelnota volgt in 2022

26/08/2022: Raadsvoorstel speelnota volgt medio 2023.

18/01/2023: Omdat komend jaar meer beleidsplannen in de planning staan, is de verwachting dat we de 

speelnota uiterlijk 2024 kunnen opleveren. Zo is dit ook opgenomen in het uitvoeringsprogramma 

college.22/2/2024: Vanwege de vertraging van het IMBK loopt de planning uit. We verwachten dat we eind 

2024 kunnen beginnen met het opstellen van de speelnota. 

ToezeggingMotie geluidswal nader onderzoek geluidsnormen 16-6-2020 Liselotte Franssen;#37 Motie is uitgevoerd het Onderzoek heeft plaatsgevonden is meegenomen in het bestuursakkoordzie zaak 2022-

009869



ToezeggingBegroting – privatisering Haspel 12-11-2019 Koos Krook;#57

12/03/2020: Uitvoering van deze motie gaat vertraging oplopen omdat er te veel opgaven op het gebied van 

cultuur en sport door 1 part time ambtenaar moeten worden opgepakt. O.a. het opstellen van de Cultuurnota 

heeft prioriteit gekregen.

12/6/2020: maakt mede onderdeel uit van de privatisering sportparken.

31/1/2022: het masterplan sport waar momenteel aan gewerkt wordt bestaat uit 2 onderdelen: de 

beleidsuitgangspunten buitensportaccommodaties (deel 1) en de meerjarenonderhoudsplanning (deel 2). Het 

eerste deel ligt ter besluitvorming bij het college, het tweede wordt voorgelegd aan uw raad. Het masterplan 

richt zich op de buitensport. De motie over privatisering sportparken is afgehandeld met een 

raadsinformatiebrief op 25-1-2022. Onderzoek naar privatisering van De Haspel is géén onderdeel van het 

masterplan sport danwel de motie privatisering van de sportparken. Wij ontraden het verder onderzoeken van 

privatiseren van de Haspel.

De volgende argumenten liggen hieraan ten grondslag:

1. Wij zijn zelf de grootste huurder. De gemeente heeft de zorgplicht voor onderwijshuisvesting. Van maandag 

t/m vrijdag is de sporthal overdag in gebruik door basisscholen.

2. Sporthal De Haspel is een locatie waar wij 4 sociale werkplekken hebben. Dat deze plekken behouden 

kunnen blijven bij privatisering is onzeker.

3. Wij kunnen nu zelf bepalen wat het huurtarief is in de avonduren voor onze zalen. Hierdoor kunnen wij het 

sporten voor de sportverenigingen betaalbaar en laagdrempelig houden. Een commerciële exploitant zal alle 

kosten doorberekenen met daar bovenop een winsttoeslag. Als de verenigingen noodgedwongen moeten 

stoppen komt ook het verdienmodel van de commerciële exploitant in gevaar.

12/5 Wethouder Swaans heeft gevraagd een RIB te sturen. Er vindt afstemming plaats wie deze RIB gaat 

schrijven.

17/10/2022: RIB moet nog geschreven worden door fysiek of sociaal. Nog niet bekend wie.


